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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o   21 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  12. 5. 2022.  

 

Prítomní :  poslanci obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

               Ospravedlnení poslanci: Mgr. Dalibor Ďuriš,  Ing. Tomáš Figuli,   

                                                   Štefan Ištok, Jana Mocná .   

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne starostka obce oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom 

programu  zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

 

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov zápisnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného  

zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

zastupiteľstva.  

7.  Interpelácia poslancov.  

    8. Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2022 o  udržiavaní čistoty na území obce  

        Klenovec a ochrane verejnej  zelene.  

        Predkladá: J .  Parobeková  

    9. Prerokovanie návrhu VZN č. 2/2022 o  organizácii miestneho referenda.  

        Predkladá: Mgr. Kováčová  

  10.  Prerokovanie návrhu VZN č. 3/2022 o činnostiach, ktorých vykonávanie  

        je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na určit om mieste na  

        území obce Klenovec .  

        Predkladá: M.  Štefánik  

  11.  Prerokovanie návrhu VZN č. 4/2022 ktorým sa podľa zmien a  doplnkov  

        č.3 územného plánu obce Klenovec mení a  dopĺňa VZN obce Klenovec  

        č.3/2005, ktorými boli  v yhlásené záväzné časti územného plánu obce  

        Klenovec v  znení neskorších zmien  a doplnkov.  

        Predkladá: Ing. Trnavský  

  12.  Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií.  

        Predkladá: Ing. Trnavský  

  13.  Rôzne.  

  14.  Diskusia.       

  15.  Kontrola schválených  uznesení.  

  16.  Záver.  
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Na základe predloženého návrhu a  skutočnosti,  že nikto z  poslancov 

nepripomienkoval doplnenie programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ?  

prítomní 6 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Janka Pohorelská,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová  

za 6 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Janka Pohorelská, 

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu poslanci pri jali uznesenie číslo 358/2022, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie a  volebnej komisie  

 

Mgr. Kaštanová - do návrhovej komisie navrhla starostka obce poslancov:  

Ing. Pavla Struhára,PhD. Richarda Bálinta a  PhDr. Janku Pohorelskú.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je  za to, aby návrhová komisia pracovala podľa                       

                   predloženého návrhu?  

prítomní 6 Richard Bálint, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištok, 

PhDr. Janka Pohorelská 

za 6 Richard Bálint, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištok, 

PhDr. Janka Pohorelská 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu poslanci pri jali uznesenie číslo 359/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov: Milana 

Čajku a  Ing. Štefániu Dovalovú .   
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Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie číslo 360/2022 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici.  

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a  informovala o následnom plnení uznesen í  

prijatých na poslednom zasadnutí  dňa 15.3.2022 :  

- uznesenie č. 340/2022–  nájomná zmluva nebola podpísaná, nakoľko žiadateľ 

odstúpil od žiadosti ,  

- uznesenie č. 341/2022- kúpno-predajná zmluvy nebola uzatvorená, pretože 

žiadateľka odstúpila od žiadosti ,  

- uznesenie č. 342/2022 a  343/2022 - sa budú plniť priebežne do konca roka,  

- uznesenie č. 344/2022 - bude sa plniť priebežne a  len čas ukáže, ako to bude 

fungovať,  

- uznesenie č. 345/2022 - splnené,  

- uznesenie č. 346/2022 -  zatiaľ sa robí prieskum možnosti realizácie,  

- uznesenie č. 348 /2022- pripravuje sa na realizáciu,  

- uznesenie č. 349/2022 - pripravuje sa na realizáciu,  

- uznesenie č.  355/2022 - kniha je vypredaná, niečo bolo dané ako propagačný 

materiál  a  je len na nás,  či  ďalšie knihy doobjednáme,  

- uznesenie č. 356/2022 - obstarané,  ale sú navýšené ceny stavebných 

materiálov.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie číslo 361/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. .  

 

Mgr.Kaštanová –  predložila poslancom správu o  činnosti obecného úradu, od 

posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 

15.3.2022:  
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16.3. –  sa uskutočnilo pracovné stretnutie ohľadom založenia elektronickej 

úradnej tabule,  

- taktiež bolo stretnutie na ktorom boli  dohodnuté podmienky asfaltovania 

hlavnej cesty VÚC v  prieťahu obce,  

17.3. –  na pracovnom stretnu tí  s  pracovníkmi Lesov SR bolo prediskutované 

asfaltovanie cesty v Skorušine,  

18.3.- financovanie Spoločného stavebného úradu v  Rim. Sobote bolo otázkou 

pracovného stretnutia na stretnutia v  Rim. Sobote,  

22.3. –  zasadal Výbor zamestnanosti na ÚPSVaR v  Rim. Sobote,   

23.3. –  sa uskutočnila výročná schôdza Mikroregiónu Sinec-Kokavsko,  

24.3.- na pracovnom stretnutí boli  dohodnuté podmienky stolnotenisového 

turnaja,  

28.3.- zasadal UMR Rim. Sobota v  Rim. Sobote,  

- prijatie učiteľov v  obradnej miestnosti  pri príležitosti Dňa učiteľov  

6.4.- zasadal UMR Rim. Sobota v  Rim. Sobote,  

- taktiež sa uskutočnilo stretnutie ohľadom príprav slávnostného pripomenutia 

si 100 rokov odchodu klenovčanov na Krásnu,  

7.4.- -ocenenie učiteľov  ZMOGaM-om v obradnej miestnosti obce Klenovec 

s programom SZÚŠ v  Klenovci, kde bol ocenený Mgr. František  Koldrás 

a jedna pani učiteľka z  Rim. Bani,  

13.4.- na pracovnom stretnutí s  riad.MKS bola prediskutovaná príprava 43. 

ročníka GMFS -Klenovská rontouka,  

- pripravovali sa prace na osadenie úradnej tabule, ktorá bola osadená 20.4. ,  

22.4.-zasadal Výbor zamestnanosti ÚPSVaR v  Rim. Sobote,  

25.4.- sa uskutočnilo pracovné stretnutie s  riaditeľkou Súkromnej základnej 

umeleckej školy v  Rim. Sobote,  

26.4.- rokoval Snem ZMOGaM vo Veľkých Teriakovciach, spojená so 

stretnutím s  pánom Lunterom z  BBSK,  

28.4.-sa uskutočnilo prebratie hasičskej techniky do majetku obce 

v Rim.Sobote 

9.5.- na pracovnom stretnutí boli  prediskutované podrobnosti kontroly 

potrubia pod cestou v  Dolinke,  

10.5.- na Utekáči zasadal Mikroregión Sinec -Kokavsko  

- stretnutie ohľadom  nabíjacích stojanov a solárnych svietidiel ,  
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Ďalšie akcie, ktoré boli uskutočnené v  obci:  

- v priebehu mesiaca zamestnanci základnej školy pripravili výzdobu fontány 

na námestí pri  príležitosti veľkonočných sviatkov aj ukončenia 2.  svetovej 

vojny (holubice),  

- pripravili sme pri jatie učiteľov pôsobiacich v  obci a oceňovanie učiteľov 

v obradnej miestnosti,  

- stavanie mája,  

- stolnotenisový turnaj,  

-pietny akt pri príležitosti ukončenia 2.  sv. vojny,  

Pracuje sa na :  

- kosení cintorína,  predtým sa umývali , čistili  a  zametali  ulice,  

- máme 2 pracovníkov na kosenie cintorína, kosíme už aj celé sídlisko,  

- na základe úspešného projektu sme doplnili  športové náradie v  športovej 

hale,  

- oporný múr v  cintoríne,  

- doplnenie územného plánu,  

Pripravujeme: 

- deň detí na 1.6.  

- Klenovská  rontouka24.-26.6.2022,  

- Mesiac úcty k  starším,  

- je podaná žiadosť na obnovu pamätníka na námestí,  

- v auguste sa uskutoční akcia V  zrkadle času,  

- výmena autobusovej zastávky na Majeri ,  

- rekonštrukcia chodníka v  Pasiečke,  

- príprava rekonštrukcie chodníka na ul . 9.mája,  

- urobí sa žľab v  Novej štvrti,  

- vodovod na ul. kpt.Nálepku,  

- rekonštrukcia kultúrneho domu,  

- WIFI PRE TEBA, 

- rekonštrukcia fasády zdravotného strediska,  

- oprava fasády na dome služieb,  

- vybudovanie oporného múru v  cintoríne,  

- odstránenie solárov v  areáli materskej školy,   

- Zberný dvor,  
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- výmenu osvetlenia v  športovej hale,  

- projektová dokumentácia na ďalšie vodovody,  

- najbližšia akcia bude vynesenie novej sochy Jánošíka na Vepor  14.5.  

Správu o  činnosti obecného úradu vzali posl anci na vedomie a  prijali  

uznesenie číslo 362/2022 ,  ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

7.Interpelácia poslancov.  

   Nebola žiadna.  

   

8. Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2022 o  udržiavaní čistoty na území obce  

    Klenovec a ochrane verejnej zelene.  

 

Parobeková Jarmila - predložila poslancom návrh  VZN č. 1/2022 

o udržiavaní čistoty na území obce Klenovec a  ochrane verejnej zelene, ktorý 

bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote na web stránke obce.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Mgr. Kaštanová –  informovala, že tieto VZN nám chýbali a  tak je potrebné 

ich schváliť.  

Mgr. Zvarová  -  navrhla vyškrtnúť  v čl.2, ods.2, písm.b.  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli  už  žiadne 

pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie VZN č. 1/2022 o  udržiavaní čistoty na  

                   území obce Klenovec a  ochrane verejnej zelene  

                   s pripomienkou o  vyškrtnutí čl.2, ods.2, písm.b.? 

prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu poslanci pri jali uznesenie číslo 363/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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9. Prerokovanie návrhu  VZN č. 2/2022 o  organizácii miestneho referenda.  

         

Mgr. Kováčová  - predložila poslancom na prerokovanie návrh VZN č. 2/2022 

o organizácii miestneho referenda , ktorý bol zverejnený v  zákonom 

stanovenej lehote na web stránke obce.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli  žiadne 

pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie VZN č. 2/2022 o  organizácii miestneho  

                   referenda?  

prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu poslanci pri jali uznesenie číslo 364/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

10.  Prerokovanie návrhu VZN č. 3/2022 o činnostiach, ktorých 

vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na určitom 

mieste na  území obce Klenovec .  

         

 Štefánik Martin, člen OP  - predložil poslancom na prerokovanie návrh VZN 

č. 3/2022 o činnostiach, ktorých vykonávanie  je zakázané alebo obmedzené 

na určitý čas alebo na určitom mieste na území obce Klenovec , ktorý bol 

zverejnený v  zákonom stanovenej lehote na web stránke obce.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli  žiadne 

pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie návrhu VZN č. 3/2022 o  činnostiach,  

                   ktorých vykonávanie  je zakázané alebo obmedzené  

                   na určitý čas alebo na určitom mieste na území obce  

                   Klenovec?  



9 

 

prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu poslanci pri jali uznesenie číslo 365/2022 ,  ktoré 

tvorí  prílohu k  tejto zápisnici .  

 

11 .  Prerokovanie návrhu VZN č. 4/2022 ktorým sa podľa zmien 

a doplnkov č.3 územného plánu obce Klenovec mení a  dopĺňa VZN obce 

Klenovec č.  3/2005, ktorými boli vyhlásené záväzné časti územného plánu 

obce  Klenovec v znení neskorších zmien a  doplnkov.  

         

Ing. Trnavský  - predložil poslancom na prerokovanie návrh VZN č. 4/2022 

ktorým sa podľa zmien a  doplnkov č.3 územného plánu obce Klenovec mení 

a dopĺňa VZN obce Klenovec č.3/2005, ktorými boli vyhlásené záväzné časti  

územného plánu obce Klenovec v  znení neskorších zmien a  doplnkov, ktorý 

bol zverejnený v  zákonom stanovenej lehote na web stránke obce.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli  už žiadne 

pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie VZN č. 4/2022 ktorým sa podľa zmien  

                   a doplnkov č.3 územného plánu obce Klenovec mení a  dopĺňa  

                   VZN obce Klenovec č.3/2005, ktorými boli vyhlásené záväzné  

                   časti  územného plánu obce Klenovec v  znení neskorších zmien  

                   a doplnkov? 

prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu poslanci pri jali uznesenie číslo 366/2022 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

12.  Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií .  

       

PhDr. Jaroslav Spodniak bytom Trnava, Jiráskova 20 - zrušenie uznesenia 

číslo 340/2022  

 

Ing. Trnavský  -  navrhol zrušenie uznesenia číslo 340/2022, ktorým bol 

schválený prenájom obchodných priestorov v dome služieb so súpisným 

číslom 2 o rozlohe 37,45m 2  ,  z dôvodu zrušenia žiadosti žiadateľom  PhDr. 

Jaroslavom  Spodniakom bytom Trnava, Jiráskova 20   a to na základe 

stanovených podmienok zo strany hygieny.  

Mgr. Kaštanová  –  neostáva nám nič,  len zrušiť uznesenie pre žiadateľa 

a vyhlásiť priestory na prenájom.  

Nakoľko k  uvedenej žiadosti  poslanci nevzniesli žiadne pripomienky dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zrušenia uznesenia číslo  340/2022? 

prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 367/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Zámer prenajať časť budovy so súpisným číslom 2  v  dome služieb  

 

Ing. Trnavský  –  následne predložil poslancom zámer prenajať časť budovy so 

súpisným číslom 2  v dome služieb   postavenej na parcele registra CKN číslo 

1/4 evidovanej u Katastrálneho úradu Banská Bystrica, Správa katastra 

Rimavská Sobota,  zapísanej na liste vlastníctva č. 1238 pre obec a katastrálne 

územie Klenovec  a to nasledovne:  
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predajné priestory: 17,11 m2  

skladové priestory: 11,48 m2  

spoločné priestory: 8,86 m2  

a to za minimálne nájomné 35,00 €/mesiac bez energií. Ponuky s podrobným 

popisom na využitie nehnuteľnosti a výškou ponúknutého nájmu je potrebné 

doručiť do 15.6 .2022 do podateľne obecného úradu v  Klenovci z dôvodu, že 

žiadateľ,  ktorému boli schválené priestory od žiadosti  odstúpil.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámer u prenajať časť budovy so  

                   súpisným číslom 2  v  dome služieb  postavenej na parcele  

                   registra CKN číslo 1/4 evidovanej u Katastrálneho úradu  

                   Banská Bystrica, Správa katastra Rimavská Sobota,  

                   zapísanej na l iste vlastníctva č. 1238 pre obec a kat astrálne  

                   územie Klenovec  podľa predloženého návrhu ?  

  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému  návrhu poslanci prijali uznesenie číslo 368/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Emília Lackovičová, bytom Jánošíkova ulica 248/28 Klenovec  - zrušenie  

uznesenia  číslo 341/2022,  

 

Ing. Trnavský - informoval poslancov nutnosti  zrušenia uznesenia číslo 

341/2022, ktorým bol schválený zámer odpredať nehnuteľnosť , predzáhradka  

a to parcelu registra C-KN - číslo 1805/11 o rozlohe 35 m2 evidovanú v k. ú.  

Klenovec z dôvodu  stiahnutia žiadosti zo strany žiadateľky Emílie 

Lackovičovej Jánošíkova ulica 248/28,  Klenovec , nakoľko už bolo dedičské 
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konanie po neb. Milanov i  Lackovičovi a  dedičmi sa stal syn a  dcéra, ktorí si  

podali žiadosť.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za zrušenie uznesenia číslo 341/2022, ktorým bol  

                   schválený zámer odpredať nehnuteľnosť a  to parcelu registra  

                   C-KN - číslo 1805/11 o rozlohe 35 m2 evidovanú v k. ú.  

                   Klenovec z dôvodu  stiahnutia žiadosti zo strany žiadateľky  

                   Emílie Lackovičovej Jánošíkova ulica 248/28,  Klenovec? 

  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 369/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Miloš Lackovič Sládkovičova 219/40 Klenovec a Eva Šuniarová, ul . 

Jánošíkova  248/28, Klenovec - žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti parcelu 

registra C-KN - číslo 1805/11 o rozlohe 35 m2 evidovanú v k. ú. Klenovec 

na LV- 1238 ako Ostatná plocha.  

 

Ing. Trnavský  -  informoval o  žiadosti  Miloša Lackoviča bytom Sládkovičova 

219/40 Klenovec a Evy Šuniarovej, ul.  Jánošíkova  248/28, Klenovec na 

odpredaj nehnuteľnos ti  parcely registra C-KN - číslo 1805/11 o rozlohe 35 

m2 evidovanú v k. ú. Klenovec na LV - 1238 ako Ostatná plocha ako prípad 

osobitného zreteľa v zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov pre žiadateľov .  

Ako prípad osobitného zreteľa je: Užívanie pozemku ako súčasť dvora pri  

rodinnom dome s.  č. 248, ktorý je vo vlastníctve žiadateľov.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní  



13 

 

Uvedená parcela vznikla na základe geometrického plánu číslo 32966334 -

13/2022 vypracovaného geodetickou kanceláriou Ján Brndiar, ul. Červenej 

armády 667,  Klenovec odčlenením od parcely 1805/8 o pôvodnej výmere 139 

m2.  

Nakoľko k  uvedenej žiadosti  poslanci  nevzniesli žiadne pripomienky dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosť:  Parcelu  

                   registra C-KN - číslo 1805/11 o rozlohe 35 m2 evidovanú  

                   v k.ú .  Klenovec na LV- 1238 ako Ostatná plocha ako prípad  

                   osobitného zreteľa v zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č.  

                   138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre  

                   žiadateľov Miloša Lackoviča bytom Sládkovičova 219/40, a  

                   Evy Šuniarovej, ul.  Jánošíkova  248/28, Klenovec , pričom  

                   cena pozemku bude určená znaleckým posudkom? 

  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 370/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Zámer odpredať nehnuteľnosti evidované na LV -1238 v k. ú. Klenovec  

 

Ing. Trnavský  -  podal poslancom návrh na zámer odpreda ja nehnuteľnosti  

evidované na LV -1238 v k.  ú. Klenovec, pričom si podali  žiadosti na odpredaj  

pozemkov Pavel Múka, Štefan Brndiar,  Slavomír Antal  chcú odkúpiť pozemky  

pod ich domami, kde mala byť cesta v  Pasiečke a  sú súčasťou záhrad  

spodných majiteľov, pozemky sú neudržiavané, pozemky sú rozparcelované:  

Parcely registra C-KN  

číslo 8844/1 o rozlohe 234 m2 ako Zastavaná plocha a nádvorie  
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číslo 8844/2 o rozlohe 402 m2 ako Orná pôda  

číslo 8844/3 o rozlohe 221 m2 ako Orná pôda  

číslo 8844/4 o rozlohe 93 m2 ako Zastavaná plocha a nádvorie  

číslo 8844/5 o rozlohe 173 m2 ako Zastavaná plocha a nádvorie  

Odpredaj sa uskutoční v zmysle § 9a zákona číslo  138/1991 Zb. ods.  1,  

písmeno c) o majetku obcí v aktuálnom znení, priamym predajom najmenej za 

cenu vo výške všeobecnej hodnoty majetku stanovenej podľa osobitného 

predpisu.  

Čajko  –  informoval, že žiadateľmi môžu byť aj majitel ia nad svojimi 

záhradami.  

Trnavský  - ponuky na odkúpenie zverejneného prebytočného majetku 

navrhujeme doručiť na Obecný úrad v Klenovci do 13,00 hodiny dňa 15. 6.  

2022, pričom všetky náklady spojené s  pozemkami sa zahrnú do ceny 

pozemku o ktorý sa budú noví majitelia starať, nakoľko  je to v blízkosti ich 

rodinných domov.  

Po prediskutovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky dala starostka o 

obce o prebytočnom majetku obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosti 

evidované na LV -1238 v k. ú. Klenovec:  

Parcely registra C-KN  

číslo 8844/1 o rozlohe 234 m2 ako Zastavaná plocha a nádvorie  

číslo 8844/2 o rozlohe 402 m2 ako Orná pôda  

číslo 8844/3 o rozlohe 221 m2 ako Orná pôda  

číslo 8844/4 o rozlohe 93 m2 ako Zastavaná plocha a nádvorie  

číslo 8844/5 o rozlohe 173 m2 ako Zastavaná plocha a nádvorie  

Odpredaj sa uskutoční v zmysle § 9a zákona číslo 138/1991 Zb. ods. 1, 

písmeno c) o majetku obcí v aktuálnom znení, priamym predajom  

najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty majetku stanovenej podľa 

osobitného predpisu? 
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Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu poslanci prijali uznesenie číslo 371/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Jarmila Štefániková, bytom SNP 107 Klenovec -  žiadosť o  odpustenie 

nájmu za prenajaté priestory predajne textilu v dome služieb  v období od 

15.5. do 30.6.2022. 

 

Ing. Trnavský  - predložil poslancom žiadosť Jarmil y Štefánikovej, bytom 

Klenovec, ul.  SNP 107 žiadosť o  odpustenie nájmu za prenajaté priestory 

predajne textilu v dome služieb v  období od 15.5. do 30.6.2022, z dôvodu 

uzatvorenia prevádzky z vážnych zdravotných dôvodov, skúšajú predať tovar 

a obchod, nakoľko nevládzu platiť nájom a  poplatky za energie.  

Mgr. Kaštanová  –  my sme nezvyšovali  nájomné, dôvodom je zdravotný stav 

majiteliek a  bude škoda, ak by sa tento obchod v  obci zrušil a  hľadali sme 

možnosti  riešenia tohto problému.  

PhDr. Hrušková  –  vyjadrila názor, že treba žiadateľke žiadosť schváliť.   

Po prerokovaní žiadosti a  na základe skutočnosti, že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  žiadosti Jarmily Štefánikovej, bytom  

                   Klenovec, ul . SNP 107 Klenovec na odpustenie nájmu za  

                   prenajaté priestory predajne textilu v dome služieb v  období  

                   od 15.5. do 30.6.2022, z dôvodu uzatvorenia prevádzky  

                   z vážnych zdravotných dôvodov? 
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Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 372/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

GOSUN s.r.o. Námestie Slobody 13, 960 01 Zvolen - žiadosť o  prenájom  

časť budovy bývalých školských dielní   

 

Ing. Trnavský  - informoval poslancov o  žiadosti a  zámere prenájmu  časti  

budovy bývalých školských dielní ako prípad os obitného zreteľa pre žiadateľa 

GOSUN s.r.o. Námestie Slobody 13, 960 01 Zvolen v zmysle §9a, ods.  9 

písm. c) zákona č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

ktoré budú využívané pre súkromnú základnú ume leckú školu, kde sa 

ukončuje rekonštrukcia dielní.  

Ako prípad osobitného zreteľa je zveľadenie priestorov na vlastné náklady 

žiadateľa.   

Ponuky by bolo potrebné doručiť do 31. 5. 2022 do podateľne obecného úradu 

v Klenovci.  

Po prerokovaní žiadosti a  na základe skutočnosti, že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru prenajať časť budovy bývalých  

                    školských dielní ako prípad osobitného zreteľa pre žiadateľa  

                    GOSUN s.r.o.  Námestie Slobody 13, 960 01 Zvolen v zmysle  

                    §9a, ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v  

                    z.n.p. ,  ktoré budú využívané pre súkromnú základnú  

                    umeleckú školu, podľa osobitného zreteľa, ktorým je   

                    zveľadenie priestorov na vlastné náklady žiadateľa  a za už  

                    uvedených podmienok ?  
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K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 373/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Lesy SR - žiadosť o prenájom  pozemkov registra E-KN číslo - 8591, 

8618/1, 8618/2, 8619, evidované v k.ú. Klenovec na LV 1238 ako ostatná 

plocha 

 

Ing. Trnavský  - informoval poslancov o  žiadosti a zámere prenajať pozemky 

registra E-KN číslo - 8591, 8618/1, 8618/2, 8619, evidované v k.ú .  Klenovec 

na LV 1238 ako ostatná plocha, na dobu 30 rokov za sumu 1 €  za celé 

obdobie. Počas doby nájmu dôjde ku kompletnej obnove asfaltového povrchu 

komunikácie na náklady vlastníka a vjazd na komunikáciu neb ude občanom 

nijako obmedzovaný, ktorý má možnosť čerpať dotácie.  

Prenájom sa uskutoční ako prípad osobitného zreteľa v zmysle §9a, ods. 9  

písm. c) zákona č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

pre žiadateľa Lesy SR.  

Ako prípad osobitného zreteľa je zveľadenie stavby vo vlastníct ve žiadateľa 

(asfaltová komunikácia), nachádzajúcej sa na uvedených pozemkoch.  

Ponuky by bolo potrebné doručiť do 31. 5. 2022 do podateľne obecného úradu 

v Klenovci.  

Poslanci vyjadrili v  diskusii podporu žiadosti pre Lesy SR, nakoľko bude 

opravená cesta.  

Po prerokovaní žiadosti a  na základe skutočnosti, že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru prenajať pozemky registra E -KN  

                   číslo - 8591, 8618/1, 8618/2, 8619, evidované v k.ú. Klenovec  

                   na LV 1238 ako ostatná plocha, na dobu 30 rokov za sumu 1 €  

                   za celé obdobie  za horeuvedených podmienok  pre Lesy SR? 

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  
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Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 374/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Klenovec –  malá vlastiveda vo výške 3  600 € dotlač 200 kusov knihy  

 

Mgr. Kaštanová  -  informovala poslancov o  dopyte občanov po knihe 

Klenovec-malá vlastiveda a  tak navrhla poslancom schváliť dotlač ďalších 

200 ks za cenu 3 600 €  pre autorov pána  Júliusa Molitorisa a  prof. Igora 

Tomu a o finančných nákladoch potrebných na dotlač, s  tým,  že občania si už 

nebudú musieť zapisovať záujem o  odkúpenie knihy.  

Mgr. Zvarová  –  vieme, že sú tam chyby, ale môžu sa urobiť korektúry, ale 

treba takúto knihu, lebo nemáme propagačné materiály obce.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu  a  na základe skutočnosti, že  poslanci 

nevzniesli už žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie dotlač e 200 kusov knihy Klenovec –  malá  

                   vlastiveda vo výške 3  600 €  ?  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému návrhu poslanci prijali uznesenie číslo 375/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 800 € na nákup 

stolnotenisového stola .  

 

Ing. Trnavský - informoval poslancov o  požiadavke na zakúpenie 

stolnotenisového stola a  navrhla použitie prostriedkov rezervného fondu vo 

výške 800 € na nákup tohto stolnotenisového stola.  

Bálint  –  konštatoval, že stoly,  ktoré máme sú nekvalitné a  na súťaže si ich 

zapožičiavame z Hnúšti, alebo zo školy a  je výhoda, že teraz sú sieťky, ktoré 

sú pomerne drahé, sú  súčasťou stola.  

Mgr. Kaštanová  –  pred turnajom sme dokúpili  aj zábrany, sieťky.  

Čajko  –  oddiel nevieme inak podporiť a  stoly zostávajú v  majetku obce.  

Po prerokovan í  uvedeného návrhu  a  na základe skutočnosti , že  poslanci 

nevzniesli už žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie použitia prostriedkov rezervného fondu  

                   vo výške 800 € na nákup stolnotenisového s tola? 

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu poslanci prijali uznesenie číslo 376/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Ponuka spoločnosti JAMU STAV s.r.o. na opravu obvodových stien Domu 

služieb v Klenovci maľbou za ponúkanú cenu 12 795,47 -€.  

 

Ing. Trnavský  -  informoval poslancov o ponuke spoločnosti JAMU STAV 

s.r.o. na opravu obvodových stien Domu služieb v Klenovci maľbou za 

ponúkanú cenu 12 795,47 -€.  

Čajko  –  poškodené časti  sa opravia tak či  tak,  

- informoval o  výhodách a  nevýhodách zateplenia.  

Mgr. Zvarová  –  informoval o problémoch s  plesňou v  budove.  
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Poslanci prediskutovali problematiku kúrenia a vlhkosti  v  budove, ktoré 

vysvetlil  poslanec Čajko.  

Po prerokovaní ponuky  a  na základe skutočnosti , že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie ponuku spoločnosti  JAMU STAV s.r.o.  

                   na opravu obvodových stien Domu služieb v Klenovci maľbou  

                   za ponúkanú cenu 12 795,47 -€?  

                    

 K uvedenému návrhu poslanci prijali uznesenie číslo 377/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Zmluva pre umiestnenie Z-BOXU na ulici Sládkovičovej v Klenovci, pre 

prenajímateľa Packeta Slovakia s.r.o.  Kopčianska 3338/82A, 851 01 

Bratislava. 

 

Ing. Trnavský  - informoval poslancov o zmluve pre umiestnenie Z-BOXU na 

ulici Sládkovičovej v Klenovci, pre prenajímateľa Packeta Slovakia s.r.o. 

Kopčianska  3338/82A, 851 01 Bratislava, kde prenajímatelia navrhli ešte 

jeden  a to na Sídlisku, pričom Z -BOX na námestí je skoro stále plný a  potom 

si už zákazníci nevedia objednať tovar.    

Majú fotovoltariku a  box nebude zavadzať a  je na prospech obyvateľom.  

Po prerokovaní návrhu a zmluvy a na základe skutočnosti, že  poslanci 

nevzniesli už žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zmluvy pre umiestnenie Z-BOXU na ulici  

                   Sládkovičovej v Klenovci, pre prenajímateľa Packeta  

                   Slovakia s.r.o. Kopčianska 3338/82A, 851 01 Bratislava ? 

  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  
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Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu poslanci prijali uznesenie číslo 378/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Základná škola s  materskou školou Vladimíra Mináča Klenovec - žiadosť  

o poskytnutie finančných prostriedkov na vyplatenie odchodného pre 2 

pedagogických zamestnancov materskej školy vo výške 6  162 €.  

 

Ing. Lojková  -  informovala poslancov o žiadosti Základnej školy s  materskou 

školou Vladimíra Mináča Klenovec o  poskytnutie finančných prostriedkov na 

vyplatenie odchodného pre 2 pedagogických zamestnancov m aterskej školy vo 

výške 6  162 € (Piaterová a  Kaľavská).  

Mgr. Kaštanová  –  pri zostavovaní rozpočtu nás o  tomto neinformovali a  tak 

teraz musíme riešiť zmenou rozpočtu.  

Mgr. Zvarová  –  nemáme prečo nesúhlasiť so žiadosťou.  

Po prerokovaní žiadosti a  na základe skutočnosti, že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Základnej školy s  materskou  

                   školou Vladimíra Mináča Klenovec o  poskytnutie finančných  

                   prostriedkov na vyplatenie odchodného pre 2 pedagogických  

                   zamestnancov materskej školy vo výške 6  162 €? 

  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 379/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Základná škola s  materskou školou Vladimíra Mináča - žiadosť 

o poskytnutie finančných prostriedkov na vyplatenie odmien pre 

zamestnancov financovaných z  originálnych kompetencií  .  

 

Ing. Lojková  -  informovala poslancov o žiadosti Základnej školy s  materskou 

školou Vladimíra Mináča o  poskytnutie finančných prostriedkov na vyplatenie 

odmien pre zamestnancov financovaných z  originálnych kompetencií v  zmysle 

Dodatku č. 1 Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa pre zamestnávateľov, ktorí 

pri  odmeňovaní postupujú podľa zákona č.  553/2003 Z. z . o  odmeňovaní 

niektorých zamestnancov pri výkone prác vo vere jnom záujme, a  to vo výške 

7 932 €.  

Po prerokovaní žiadosti a  na základe skutočnosti, že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  žiadosti ZŠ s  MŠ V.Mináča  o poskytnutie  

                   f inančných prostriedkov na vyplatenie odmien pre  

                   zamestnancov financovaných z  originálnych kompetencií  

                   v zmysle Dodatku č.  1 Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa  

                   pre zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa  

                   zákona č. 553/2003 Z. z. o  odmeňovaní niektorých  

                   zamestnancov pri výkone prác vo verejnom záujme, a  to vo  

                   výške 7  932 €  ?  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 380/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Rozpočtové opatrenie č.  3/2022  

 

 

Ing. Lojková  -  informovala poslancov o  prijatí  rozpočtového opatrenia č. 

3/2022 v zmysle § 14 ods. 2 písmen a) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  znení neskorších predpisov:  

- v zmysle písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov v  rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a  celkové 

výdavky: 

Položka Schválený 

rozpočet 

Úprava  

Asfaltovanie ul. Sládkovičova 37 000,00 - 17 694,00 

Mzdy a odvody – odmeny á 350 EUR pre 

zamestnancov financovaných z originálnych 

kompetencií 

0 + 7 932,00 

Odchodné pre 2 pedagogických 

zamestnancov materskej školy 

0 + 6 162,00 

Dotlač 200 kusov knihy – Klenovec – malá 

vlastiveda 

 + 3 600,00 

 

 

Po prerokovaní uvedených  návrhov dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie predloženého  rozpočtového opatrenia  

                   č. 3/2022?  

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 381/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

13.Rôzne  

 

Použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 11  000 € na  realizáciu 

projektu „Stavebné úpravy kultúrneho domu Klenovec“.  
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Mgr. Píš  - predložil poslancom návrh na použitie prostriedkov rezervného 

fondu vo výške 11  000 €  na realizáciu projektu „Stavebné úpravy kultúrneho 

domu Klenovec“ a  tým by sme mali zabezpečené financovanie projektu.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Mgr. Kaštanová  –  je to projekt,  ktorý sme chceli podať halu, kúpalisko  

a nakoniec sme sa dohodli , že to dáme na kultúrny dom, je to budova, ktorá sa 

využíva pre účinkujúcich, divákov.  

- výzva bola vyhlásená o  rok neskôr,  

- zvyšovali  sa ceny v  stavebníctve.  

Mgr. Zvarová  –  ja som nevidela projekt a  poznám túto budovu, viem, čo 

treba robiť.  

Mgr. Kaštanová  –  všetko sa konzultovalo s  riaditeľom osvety Jaroslavom 

Zvarom, to čo povedal on to sa zahrnulo do projektu.  

Ing. Trnavský  –  informoval o tom, čo všetko sa bude rekonštruovať v 

kultúrnom dome.  

Po prerokovaní žiadosti a  na základe skutočnosti, že  poslanci nevzniesli už 

žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie použitia prostriedkov rezervného fondu  

                   vo výške 11  000 € na  realizáciu projektu „Stavebné úpravy  

                   kultúrneho domu Klenovec“? 

 

Prítomní 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Za 7 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, PhDr. Blažena Hrušková ,  

PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  poslanci prijali  uznesenie číslo 382/2022 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

14. D i  s k u s i a   

 

Bálint –  mal dotaz ohľadom odnášania smetí v  multifunkčného ihriska ,  
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- mal dotaz ohľadom výmeny svetiel v  hale ,  pretože v  Rimavskej Sobote je 

firma, ktorá by to urobila.  

 

PhDr. Hrušková –  mala dotaz ohľadom vodovodu na ul.  9.mája .  

Mgr. Kaštanová  –  informovala o prácach na vodovode,  

- riešili sme aj dažďovú vodu v  rómskej osade ,  i  keď pri prívalových dažďoch 

nevieme zabrániť upchatiu zaasfaltovanému potoka v  osade, pričom dochádza 

k zatopeniu obidvoch ulíc na Majeri .  

Čajko  –  informoval o tom, že Povodie Slanej s  tým nechce mať nič spoločné, 

lebo zaasfaltovanie a  prekrytie potoka v  Dolinke bola obecná akcia, obcou 

riadená a povedali,  že vtedy sa ich nikto nepýtal a  keď si to urobila obec, tak 

si to musíme sami riešiť,  

- problém je to, že sa upchá mreža konármi, lístím, pri poslednom vytopení 

vôbec tam nebol tam žiadny komunálny odpad,  

 

Mgr. Kaštanová  –  informovala o počte aktivačných pracovníkov 

a pracovníkoch zabezpečujúcich poriadok v obci a kosenie trávy,  

- informovala o výberovom konaní na riaditeľa Základnej školy,  

- o konaní 43. ročníka GMFS -Klenovskej rontouky,  

 

Mgr. Zvarová  –  mala dotaz ohľadom stojiska na bicykle, pretože kto príde na 

Rontouku  na bicykli , bude mať voľný vstup na naše podujatie.  

  

Mgr. Kaštanová  –  do takéhoto projektu sa chce zapojiť aj firma Lowa ,  s  tým, 

že by motivovali  svojich zamestnancov,  

- informovala o ponuke pána Juhása na odpredaj nehnuteľnosti na námestí  

o ktorú máme záujem, len nevieme, či na  jeho odpredaj budeme mať financie,  

- poslanci vyjadrili predbežný súhlas na odkúpenie budovy na námestí , ktorá 

špatí celkový vzhľad námestia,  

- vyjadrila pochybnosti o tom, či budeme mať na platenie energií v  našich 

zariadeniach počas budúceho zimného obdobia,   
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Na záver boli  predsedom návrhovej komisie ešte raz prečítané 

a odkontrolované všetky uznesenia, ktoré boli na dnešnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva schválené.  

Po odkontrolovaní schválených uznesení starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová 

poďakovala poslancom za účasť  na zasadnutí obecného zastu piteľstva a 

zasadnutie ukončila .  

 

                                                                               Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                    

 

Overovatelia zápisnice:  

Milan Čajko  

Ing. Štefánia Dovalová  

 

Zapisovateľka: 

 

Mgr. Ružena Kováčová  

 

                                                                                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


